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Consell de Cultura 

Assumpte diversos temes 
Lloc Sala d’actes de la Seu del Districte de Sant Martí   
Data i hora 14 de febrer de 2023, de 17.30 a 19h 

Assistents Inmaculada Bajo (consellera) 

 Sandra Enrique (consellera) 
 Maria Arenillas (consellera) 
 Jordi Rallo (conseller) 

Joan Carles Canela (conseller) 
José Luis Sánchez, (conseller) 
Neus Castellano, Biblioteca Gabriel García Márquez 
Sergi Diaz, Direcció de Cultura i Educació als Barris, Institut de Cultura de 
Barcelona 
Oriol Cendra, redactor de la Mesura de Govern de Cultura Popular. 
Joan Vidal, AV Provençals Mar 
Arantxa Morán, Centre d’estudis Sant Martí 

 
Carles Pinar (tècnic de la Direcció de Serveis a les Persones i Territori).                  
Secretari 
 
 

Entitats i equipaments          

    
Neus Castellano, Biblioteca Gabriel García Márquez 
Joan Vidal, AV Provençals Mar 
Arantxa Morán, Centre d’estudis Sant Martí                  

Ordre del dia: temes tractats i acords 

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior. 
2. Informació sobre les subvencions de l'àmbit de cultura de l'any 2022. 
3. Informació, si escau, de les subvencions presentades enguany a l'àmbit de cultura. 
4. Informació sobre l'estratègia de territorialització de les accions de l'Institut de Cultura de 
Barcelona al Districte de Sant Martí. 
5. Mesura 3 del Pla de Drets Culturals: "Dret a les pràctiques populars i tradicionals com a espais 
de participació i cohesió social". 
6. Torn obert de paraules. 
 

Direcció de Serveis a les Persones i al Territori 

Districte de Sant Martí 

C. Andrade, 9 
08018 Barcelona 
93 402 70 00 
dspit@bcn.cat 
barcelona.cat/santmartí 
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Punt 1.        

Es fa lectura de l’acta de l’acta del dia 15 de desembre de 2021, sense cap esmena. 

Punt 2.       

Carles Pinar detalla les subvencions atorgades l’any 2022 en l’àmbit de cultura.  No hi ha cap 

comentari. 

Punt 3. 

A la data d’avui no es tenen encara els projectes presentats enguany, atès que s’està en 

període de revisió administrativa. 

Punt 4.  

Carles Pinar explica el document en el que es concreta el Pla de treball per prioritats dels anys 

2022-2023. A l’inici del l’any 2022 les Gerències de l’ICUB i del districte van considerar necessari 

unificar procediments i accions que tenen un component important de ciutat en l’àmbit dels 

barris. 

Al nostre districte es prioritza: 

- Implementar una línia programàtica conjunta o coordinada entre els equipaments 

culturals del barri de Sant Martí: Centre Cívic Sant Martí, Auditori Sant Martí, Biblioteca 

Gabriel García Márquez, i futura Escola de Música i Arts Pere Calafell.  

- Seguiment de la situació del recinte de La Escocesa, tant de la fàbrica de creació, com 

de les naus en desús (encara que ocupades irregularment). 

- Incloure al programa “Caixa d’eines” la temàtica de ciència i tecnologia, aprofitant la 

presència del Museu de Ciències Naturals i del Campus de l’UPC, al barri de el Besòs i el 

Maresme. 

- L’ICUB té assignada la nau A del recinte de Palo Alto, i vetllarà per incorporar, en 

col·laboració amb el districte, un projecte d’explotació en consonància amb els eixos 

estratègics emmarcats en les indústries creatives i la experimentació audiovisual. 

- Establir un pla de treball per organitzar activitats culturals a l’entorn del Fòrum. 

Punt 5. 

El Sr. Oriol Cendra realitza una exposició de la mesura de Govern de Cultura Popular. S’adjunta 
el document que ha donat suport a l’explicació. 

EL Sr. Joan Vidal comenta que els consellers i les consellers de cultura de la ciutat desconeixen la 
Mesura de Cultura Popular. El Sr. Sergi Díaz explica el procés de comunicació presencial que 
s’està fent per què tothom en sàpiga el contingut de la mateixa, havent anat, a dia d’avui, a tres 
districtes. També comenta que els equipaments culturals han de trobar la millor manera de 
treballar la cultura popular des dels seus territoris. 
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Punt 6. 

La Sra. Maria Arenillas comenta que les filmacions provoquen força molèsties al veïnat. S’acorda 
que es farà trasllat d’aquest fet recollit al Consell a la Barcelona Film Comission, ens que 
s’encarrega de tramitar els permisos per aquesta activitat. 

El Sr. Joan Vidal esmenta algunes actuacions culturals, com és la música en directe que es 
realitzen als mercats, i considera que el districte també hauria de promocionar esdeveniments 
similars.  

La Sra. Arantxa Morán opina que seria necessari que hi hagués una via de suport econòmic per 
cultura a banda de les subvencions ordinàries, que tenen un període de presentació de projectes 
acotat.  

 

Carles Pinar 

Secretari del Consell de Barri 

Barcelona,  13 de març de 2023 


